
                                     

Acta la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 15 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 16. diciembre . 2024

Hora inicio/fin: 20:16  /  20:40

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Miembros ausentes: 

MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut 

Concejal (PP) (*)
AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden 
del día:

1º.-  Aprobación del acta de la sesión anterior: 25/11/2024.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor Presidente comenta, algunos temas de la última Junta, contestadas por 
los Servicios Técnicos: 

- Que en la plaza Miguel Bellido, han adecentado los bancos allí existentes, pero 
son  insuficientes.  Se  solicita  se  ubiquen  más  bancos  en  dicha  plaza  ya  que  acuden 
muchas personas mayores.
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R/ Se recoge la petición para instalar más bancos en la citada plaza. Se debería  
remitir un plano con la ubicación aproximada de los nuevos bancos, ya que en ocasiones  
se generan molestias por ruidos, botellón, etc.

- Que  las farolas en la calle Pintor Soler Blasco, frente al bar Miramar son muy 
altas y hacen poca luz. Buscar una solución que de más iluminación a los viandantes.

R/  La iluminación en la calle Pintor Soler Blasco es adecuada al tipo de vía a  
iluminar  y  con  resultados  luminotécnicos  acordes  a  los  requisitos  regulados  por  Real  
Decreto de Eficiencia  Energética  en las  instalaciones de Alumbrada exterior.  En dicha  
calle, donde se encuentra el bar Miramar se observa que el arbolado existente puede estar  
afectando a alguno de los puntos de luz, se procederá a la revisión de la afección.

-  Que  se  solicita  el  asfaltado  de  la  calle  Obispo  Salinas,  tramo  desde  Pablo 
Iglesias hacia antiguo Mercado del Lunes, y también la calle Ulloa.

R/  Se  anota  en  la  base  de  datos  quedando  supeditado  a  la  disponibilidad 
presupuestaria.

- Que en el tramo de acera que va desde  la rotonda de la Paloma en Av del Mar 
hasta el primer semáforo donde la gente cruza para ir a la feria, es un tramo con poca luz 
para los peatones, que tienen que circular por el carril bici con el peligro que ello supone, 
ya que patinetes y bicicletas también circulan por ahí y no van despacio precisamente. 

R/ Se entiende que se refiere al primer paso de cebra ubicado en la Av del Mar,  
se solicita medición luminotécnica para verificar los niveles existentes.

- Que falta arreglar  la acera junto a los contenedores subterráneos en la calle 
Rafalafena.

R/ Se traslada a la empresa encargada para su reparación a la mayor brevedad  
posible.

- Que en el paseo Lidón desde Tombatossals a la Basílica está abandonado en 
cuanto a jardinería y limpieza...

R/  Se tiene previsto enderezar los árboles,  los trabajos de limpieza especial  y  
retirada de arbustos muertos el día 14 de diciembre. Las plantaciones se hacen a partir de  
enero, todos los años. En cuanto a los arbustos, hay algunos de hoja caduca que ahora  
parecen secos, pero es que han perdido la hoja y en primavera vuelven a brotar.

- Que detrás de la biblioteca de Rafalafena, por todo el paseo de la Amistad hasta 
local de la Asociación, falta pintar y adecentar los bancos. 

R/ Se anota en la base de datos para repintar lo solicitado a la mayor brevedad  
posible.

- Que en el parque Rafalafena en la parte que hay por la calle Pintor Carbó, en 
esa zona hay un muro, falta luz. Se solicita instalación de puntos de luz.

R/ La iluminación existente se encuentra afectada en su totalidad por el arbolado,  
se valorará la actuación más adecuada para desafectar de sombras el mismo.

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene Eva María Jiménez Jiménez (Asociación Vecinos Gumbau). La señora 
Jiménez agradece en primer lugar al señor Presidente por el traslado del parque infantil de 
la Av del Mar.

Finalmente la señora Jiménez informa sobre el mal estado de la acera en la calle 
Músico Perfecto Artola, casi llegando a la Av del Mar. Está levantada por las raíces y 
cuando llueve se hace un gran charco. Se solicita se soluciones este problema.

Interviene Esteban Adell Boix (Asoci. Vecinos Bulevar Vicente Blasco Ibáñez). El 
señor Adell comenta lo siguiente:
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Que las palmeras del bulevar Vicente Blasco Ibáñez están soltado frutos, lo que 

hace que se ensucien las aceras. Se puede dar alguna solución a este problema?

El parking subterráneo de la Piscina provincial, que tiene su acceso/salida por una 
rampa en el bulevar Vicente Blasco Ibáñez, antes tenía una señal acústica y luminosa que 
avisaba cuando iba a salir un vehículo por dicha rampa, parece ser que la señal acústica 
se quitó porque molestaba al vecindario pero también quitaron la luminosa.  Se debería 
obligar a que pusieran al menos la señal luminosa para advertir a los peatones de la salida 
de vehículos. Ya ha habido algún susto en el que un vehículo a golpeado a un peatón a la 
salida de dicho parking.

Finalmente el señor Adell recuerda al señor Presidente que avisen a la Asociación 
de Vecinos cuando dispongan del proyecto del Recinto de Ferias y Mercados.

Interviene Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El señor Bernat comenta 
lo siguiente:

Debería haber, accesible para todos los ciudadanos, un mapa de toda la red de 
carril bici de la ciudad. Supondría una  información importante para cualquiera que quisiera 
desplazarse en bicicleta siguiendo el carril bici.

Cómo funciona lo de los cargadores eléctricos de los vehículos?, parece que unos 
funcionan  otros  no...el  señor  presidente  comenta  al  respecto  que  solo  había  uno  que 
funcionara frente al corte, sin contrato. En el 2024 se sacó a licitación el pliego de todos los 
cargadores.  Se  prevé  que  ya  en  el  2025  deberían  estar  todos  los  cargadores  en 
funcionamiento.

Qué ha pasado con la figura navideña que está al principio de la Av Virgen de 
Lidón que está rodeada de vallas? El señor presidente comenta al respecto que, niños 
jugando,  o  por  actos  bandálicos,  o  no  se  sabe  bien  de qué manera pero  se han ido 
quitando lucecitas de lo que es la figura navideña y la empresa que lo ha instalado no se 
responsabiliza de los daños a terceros si el  ayuntamiento no lo vallaba,  y por eso hoy 
aparece con una valla a su alrededor. Se intentará colocar unas vallas de madera para que 
no den tan mal aspecto.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte 
horas y cuarenta minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente 
y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 15

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 16. desembre . 2024

Hora inici/fi: 20:16 / 20:40

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Membres absents: 

M.ª CARMEN HURTADO PALOMO
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut 

Concejal (PP) (*)
AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 25/11/2024.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El  senyor  President  comenta,  alguns  temes  de  l'última  Junta,  contestades  pels 
Servicis Tècnics: 

-  Que en la  plaça  Miguel  Bellido,  han endreçat  els  bancs  allí  existents,  però  són 
insuficients. Se sol·licita se situen més bancs en esta plaça ja que acudixen moltes persones 
majors. C
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R/ S'arreplega la petició per a instal·lar més bancs en la citada plaça. S'hauria de  

remetre un pla amb la ubicació aproximada dels nous bancs, ja que a vegades es generen  
molèsties per sorolls, botelló, etc.

- Que els fanals al carrer Pintor Soler Blasco, enfront del bar Miramar són molt altes i  
fan poca llum. Buscar una solució que de més il·luminació als vianants.

R/ La il·luminació al carrer Pintor Soler Blasco és adequada al tipus de via a il·luminar  
i  amb resultats  luminotècnics  concordes  als  requisits  regulats  per  Reial  decret  d'Eficiència  
Energètica  en  les  instal·lacions  d'Il·luminada  exterior.  En  este  carrer,  on  es  troba  el  bar  
Miramar s'observa que l'arbratge existent  pot estar  afectant  a algun dels punts de llum, es  
procedirà a la revisió de l'afecció.

- Que se sol·licita l'asfaltat del carrer Bisbe Salinas, tram des de Pablo Iglesias cap a 
antic Mercat del Dilluns, i també el carrer Ulloa.

R/ S'anota en la base de dades quedant supeditat a la disponibilitat pressupostària.

- Que en el tram de vorera que va des de la rotonda del Colom en Av de la Mar fins al  
primer semàfor on la gent creua per a anar a la fira, és un tram amb poca llum per als vianants,  
que han de circular  pel carril  bici amb el perill  que això suposa, ja que patinets i bicicletes  
també circulen per ací i no van a poc a poc precisament. 

R/ S'entén que es referix al primer pas de zebra situat en la Av de la Mar, se sol·licita  
mesurament luminotècnic per a verificar els nivells existents.

-  Que  falta  arreglar  la  vorera  al  costat  dels  contenidors  subterranis  al  carrer  
Rafalafena.

R/ Es trasllada a l'empresa encarregada per a la seua reparació com més prompte  
millor.

- Que en el passeig Lidón des de Tombatossals a la Basílica està abandonat quant a 
jardineria i neteja...

R/ Es té previst redreçar els arbres, els treballs de neteja especial i retirada d'arbustos  
morts el dia 14 de desembre. Les plantacions es fan a partir de gener, tots els anys. Quant als  
arbustos, hi ha alguns de fulla caduca que ara semblen secs, però és que han perdut la fulla i a  
la primavera tornen a brollar.

- Que darrere de la biblioteca de Rafalafena, per tot el passeig de l'Amistat fins a local 
de l'Associació, falta pintar i endreçar els bancs. 

R/ S'anota en la base de dades per a repintar el sol·licitat com més prompte millor.

- Que al parc Rafalafena en la part que hi ha pel carrer Pintor Carbó, en eixa zona hi  
ha un mur, falta llum. Se sol·licita instal·lació de punts de llum.

R/ La il·luminació existent es troba afectada íntegrament per l'arbratge, es valorarà  
l'actuació més adequada per a desafectar d'ombres el mateix.

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé  Eva  María  Jiménez  Jiménez (Associació  Veïns  Gumbau).  La  senyora 
Jiménez agraïx en primer lloc al senyor President pel trasllat del parc infantil de la Av de la Mar.

Finalment la senyora Jiménez informa sobre el mal estat de la vorera al carrer Músic 
Perfecte Artola, quasi arribant a la Av de la Mar. Està alçada per les arrels i quan plou es fa un  
gran toll. Se sol·licita se solucions este problema.

Intervé Esteban Adell Boix (Asoci. Veïns Bulevard Vicente Blasco Ibáñez). El senyor 
Adell comenta el següent:

Que les palmeres del bulevard Vicente Blasco Ibáñez estan soltat fruits, la qual cosa 
fa que s'embruten les voreres. Es pot donar alguna solució a este problema? C
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El pàrquing subterrani  de la Piscina provincial,  que té el  seu accés/eixida per una 
rampa en el  bulevard Vicente Blasco Ibáñez,  abans tenia un senyal  acústic  i  lluminós que 
avisava quan anava a eixir un vehicle per esta rampa, sembla ser que el senyal acústic es va 
llevar perquè molestava al veïnat però també van llevar la lluminosa. S'hauria d'obligar al fet  
que posaren almenys el senyal lluminós per a advertir als vianants de l'eixida de vehicles. Ja hi 
ha hagut algun esglai en el qual un vehicle a colpejat a un vianant a l'eixida d'este pàrquing.

Finalment el senyor Adell  recorda al senyor President que avisen a l'Associació de 
Veïns quan disposen del projecte del Recinte de Fires i Mercats.

Intervé  Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El senyor Bernat comenta el 
següent:

Hauria d'haver-hi, accessible per a tots els ciutadans, un mapa de tota la xarxa de 
carril  bici  de  la  ciutat.  Suposaria  una  informació  important  per  a  qualsevol  que  volguera 
desplaçar-se amb bicicleta seguint el carril bici.

Com  funciona  això  dels  carregadors  elèctrics  dels  vehicles?,  sembla  que  uns 
funcionen uns altres no...el senyor president comenta al respecte que només hi havia un que 
funcionara enfront de el Corte Inglés, sense contracte. En el 2024 es trau a licitació el plec de 
tots  els  carregadors.  Es  preveu que ja  en  el  2025 haurien  d'estar  tots  els  carregadors  en 
funcionament.

Què ha passat amb la figura nadalenca que està al principi de la Av Verge de Lidón 
que està envoltada de tanques? El senyor president comenta al respecte que, xiquets jugant, o 
per actes bandalics, o no se sap bé de quina manera però s'han anat llevant llumenetes del que 
és la figura nadalenca i l'empresa que ho ha instal·lat no es responsabilitza dels danys a tercers 
si l'ajuntament no el barrava, i per això hui apareix amb una tanca al seu voltant. S'intentarà  
col·locar unes tanques de fusta perquè no done tan mal aspecte.

I  no  havent-hi  més  assumptes  que  tractar  s'alça  la  sessió,  sent  les  vint  hores  i 
quaranta minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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